
 

 

Til Folketinget – Finansudvalget  

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 2 af 5. december 2019 (alm. del) vedr. aktstykke 42 

om forhøjelse af Udviklings- og Forenklingsstyrelsens låneramme. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mikkel Dirks 
  

9. december 2019 
J.nr. 2019 - 918 

 

Finansudvalget 2019-20
Aktstk. 42 endeligt svar på § 9 spørgsmål 2 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 2 
Kan ministeren garantere, at der med den foreslåede forhøjelse af lånerammen er sikker-
hed for, at der ikke opstår behov for yderligere lånekapacitet? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Udviklings- og Forenklings-

styrelsen:  

 

”Udviklings- og Forenklingsstyrelsen vurderer på det foreliggende grundlag, at der med den ønskede forhø-

jelse af styrelsens låneramme med 50 mio. kr. ikke vil opstå behov for yderligere lånekapacitet i 2019.” 
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